Lancaster China Catalyst Programme兰卡斯特中国企业催化项目
UK Companies and Projects 英国公司及项目（以英文原版为准）
Environment-related(环境相关)
	ADAS www.adas.co.uk
Main Activity：
【Environmental Consultancy, Agri-Environment 】Research and Consultancy to Government, agencies and businesses in the environmental and food sectors
Company Profile：
【Environmental】ADAS UK Ltd is the UK’s largest independent provider of environmental consultancy, rural development services and policy advice.  They work with a range of government and commercial clients, primarily operating in the UK, but with occasional projects in East and Western Europe, and more recently in Asia, Africa and South America.  They work with commercial clients and collaborate with NGO’s to reduce risk in supply chains, product procurement and food security.  Covering a wide range of agricultural, environmental and economic expertise covering the arable, horticulture and livestock sectors, they have a strong track record in environmental protection and enhancement, and have carried out extensive work on water (diffuse pollution, water supply), air (GHG emissions in all sectors), soil (soil protection), energy (renewable, carbon footprint), waste (composting and recycling facility), ecology (biodiversity), and chemicals in the environment.

Project Outline: 

【Energy Conservation & Environment Protection】Opportunities will be explored to work on Agri Environment projects, specifically soils, water, energy and horticulture.  In particular, there is a market testing project on Decision Support Tools and agri-environmental modelling and advisory

Partnership: 

To look for Chinese partners to collaborate in environmental research and help adapt their models and services for the China market.

主营业务：
【 环境咨询，农业环境】从事环境和食物领域的研发和咨询，客户包括政府、机构和企业。
公司简介：
【环保】ADAS是英国在环保咨询、农业发展的服务和政策建议的最大的独立提供商。ADAS在农业生产领域一直处于领先地位。其客户主要对象是英国的政府和企业，但也包括一些东西欧以及亚非拉美等地区的项目。服务内容包括减少供应链，产品采购以及食物安全方面的风险。其专家团队具有无可比拟的经验，可以对土壤、水源、畜牧和园艺等农业环境问题从科学、管理和经济方面进行多角度深刻分析和理解并提供相应的解决方案。
项目概况: 

【节能环保产业】该项目主要围绕农业环境问题进行展开，特别是针对土壤、水源、能源和园艺领域。特别地，其中有一个针对决策支持工具（Decision Support Tools)以及农业环境模型和建议性能的市场测试项目。
合作形式: 

寻求与中方合作伙伴在环境领域的研究以及使ADAS的模型及解决方案适应中国的市场环境。

	Arcis Biotechnology Holdings Ltd www.arcisaltos.com

Main Activity：
【Antimicrobial/Pesticide/Nematicide 】Research and Development of antimicrobial technology for applications in a number of sectors (e.g., pesticide).
Company Profile：
【Environmental】Arcis Biotechnology Holdings Ltd is a research and development led company with expertise in the development and commercialisation of a wide range of innovative, effective anti-microbial application technologies. Based at Sci-tech Daresbury, where they have fully equipped laboratory facilities, the Group has already developed a number of patented compounds and technologies that have been enthusiastically received in the commercial marketplace via their licensing partners.

Project Outline: 

【Biological Technology Industry】To support the development of  a novel agricultural product for crops and also for sports turf such as golf courses in China.  The product is available for sale as a soil conditioner but field trials have demonstrated significant yield improvements in potato crops and reduction of free living nematodes and potato cyst nematodes.  

Partnership: 

To look for Chinese organisations to collaborate in bio-tech research, assess the regulatory requirements for distributing a nematicide based product and locate labs to perform initial  testing of the product. If successful the company  will look to establish a presence in China.

主营业务：
【 抗菌剂/杀虫剂/杀线虫剂】抗菌技术的研发与应用（如杀虫剂）。
公司简介：
【环保】Arcis生物技术有限公司以研发为导向，擅于抗菌技术的创新研发与商业应用。该公司在英国拥有设备完善的实验室，并拥有数项获得良好商业应用的专利技术。
项目概况: 

【生物技术产业】研发创新性农业性产品，用于庄稼和运动场草坪（如高尔夫球场）。该产品已作为土壤调节剂销售使用，初步野外试验证明该产品能促进马铃薯作物增产，并能减少线虫自由存活的数量。
合作形式: 

寻求中方机构在生物技术上的研究，评估杀线虫剂产品分销的法规要求规定。寻找适合进行初步测试的实验室。若成功，该公司将在华设点。


Stopford www.stopford.co.uk
Main Activity:
【Biomass energy/Environmental remediation/Commodity recovery】Multi-disciplinary energy, environmental consultancy
Company Profile:
【Environmental】Stopford provide world class consultancy, multi-disciplined engineering design, project management and construction services in a variety of industrial sectors, to both UK and international clients. They offer a comprehensive range of engineering services from concept design to complete engineering design through to total project implementation and commissioning. They specialise in the following market sectors: Petrochemical and Bulk Chemical, Fuel Storage and Distribution, Fine Chemicals and Pharmaceutical, Biotechnology, Renewable Energy, Nuclear, Environment and Paper. Their interest in China is specifically focused on remediation, energy from waste and commodity recovery. They have visited China and have recently set up an office in Hong Kong, and are currently looking at establishing in Guangzhou.
Project Outline:
【Energy Conservation & Environment Protection】The project will seek to develop innovation and commercial opportunities in:

1. Energy from biomass and waste (to determine the suitability of Chinese waste streams for energy recovery using a combination of ATT and AD technologies).

2. Environmental remediation (to optimise currently available technologies and deployment methods to address China specific environmental quality challenges whilst ensuring compliance with both economic and regulatory constraints).

3. Commodity recovery (to develop economically viable solutions for Chinese waste streams, optimising physical/chemical processes, with an initial focus on obsolete electronics)
Partnership:
To collaborate with well-established Chinese companies on research and commcialisation opportunity in China in the energy and environment sector. The partner ideally will have an in-depth knowledge of the policy, regulatory and commercial landscape in China and have already identified a market for a particular area of innovation.

主营业务：
【生物质能源/环境修复/产品回收】多学科能源，环境咨询
公司简介：
【环保】Stopford为英国和国际客户提供世界一流的咨询、多学科的工程设计、项目管理和多种工业建设服务。该企业提供从概念设计到完整工业设计的全面工程服务，并监控整个项目的实施和调试。其主要致力于以下领域：石油化工和散装化学品、燃料储存和分销、精细化工、医药、生物技术、可再生能源、核能、环境和纸张。
项目概况: 
【节能环保产业】该项目致力于以下三个领域的研究创新和商业化：1. 在生物质能源恢复（确认中国废物来源是否适用于联合ATT和AD技术作能源恢复）； 2.环境修复（优化现有技术在中国环境的应用和部署，确保其符合经济和规管条件）；3.产品回收（废旧电子产品）。
合作形式: 他们希望同中国在能源浪费和商品回收等领域合作。中方合作伙伴最好能对中国市场的政策、监管和商业环境有深入的了解。该企业近期成立了香港办事处，并正在寻求建立广州办事处的机会。
Tellab www.tellab.ie
Main Activity:
【Environmental Sensors】R&D in environmental sensor technology
Company Profile:
【Environmental】Tel Lab boasts a first-class INAB Accredited Environmental Laboratory, a Chemical Manufacturing Laboratory, and a Microbiological Laboratory in addition to their orginal Fuel Laboratory. The company is active in a number of FP7 projects and the main aim is to develop a wide range of environmental sensors which can be used for mass deployment. Significant opportunities exist to develop new complimentary sensors and also to combine sensors onto one integrated platform. This platform should be designed in a way to allow modular expansion and will provide common utilities such as communications and power for all of the deployed sensors. They are looking for Chinese expertise to work on new complimentary sensor technologies and also on the generic sensor platform.  For the sensor platform it is expected that this will be an electronic, energy and mechanical engineering project with some ICT input. Environmental science is probably the most suited discipline for the complimentary sensors.
Project Outline:
【Energy Conservation & Environment Protection】The main aim is to develop a wide range of environmental integrated sensors which allow for modular expansion and can be used for mass deployment. Significant opportunities exist to develop new complementary sensors and also to combine sensors onto one integrated platform. This platform should be designed in a way to allow modular expansion and will provide common utilities such as communications and power for all of the deployed sensors.

Partnership:
To collaborate with Chinese partners on R&D in environmental sensor technology.

主营业务：
【环境传感器】环境传感器技术的研发
公司简介：
【环保】Tel Laboratories实验室拥有一流的爱尔兰国家认可委员会（INAB）认可的环境实验室、化工制造实验室、微生物实验室以及原单燃料实验室。该企业曾参与过许多欧盟第七框架计划项目，其主要目标是开发一系列可用于大规模部署的环境传感器。该企业希望开发新型的互补型传感器，同时也希望可以将传感器应用到综合平台上。
项目概况: 
【节能环保产业】针对可提供模块扩展功能的环境整合传感器的研发。该项目将开发新型互补性传感器（complementary sensor)并整合到一个综合平台中。该平台将可提供模块扩展功能，并提供一些通用的功能支持，如为已部署的传感器提供通讯及电源。未来传感器平台的建设将涉及电子、能量、机械工程和一些通信技术领域的知识。而免费传感器则需要环境科学学科的知识和技术。
合作形式: 
寻求与中方合作伙伴在环境传感器技术的研发
The Reach Centre www.thereachcentre.com
Main Activity:
【Chemicals Management】Provision of regulatory, scientific and training services in chemicals management.
Company Profile:
【Environmental】The REACH Centre is one of the leading international providers of regulatory guidance, scientific and analytical services, and training to industry in the field of chemicals management and risk assessment. Our integrated services ensure our customers are able to effectively manage and comply with current and future chemicals legislation. 

The REACH Centre employs a team of experts in chemistry, (eco)toxicology, environmental and occupational exposure, offering services for EU REACH, equivalent global notification systems, GHS and the EU CLP implementation, Cosmetics, Detergents and Biocidal Products regulations, RoHS and Conflict Minerals, and the developing Nanomaterials regulatory framework. Providing a global capability, the company has offices and representation in the UK, Italy, the USA and Japan. The REACH Centre also has a strategic partnership with Lancaster University in the UK where it collaborates with the environmental, ICT, management school and chemistry faculties.
Project Outline:
【Chemicals Industry】To research and test on chemicals management such as hazardous chemicals potentially found in goods.
Partnership:
The firm hopes to secure long-term strategic alliance with a Chinese partners to accelerate business development between China and rest of world clients. The collaboration would both support customers wishing to sell products into China and support Chinese companies wishing to export their products.

主营业务：
【化学品管理】提供化学品管理的监管、科研及培训服务
公司简介：
【环保】.THE REACH Centre是在化学品和风险管理的监管指引、科学和分析服务、以及相关培训的国际领先供应商之一。该公司的综合服务，可确保其客户能够有效地管理和遵守当前和未来的化学品法规。 该公司拥有一支熟悉化学、（生态）毒物学、环境和职业暴露等领域的专家队伍，为EU REACH、等价全球通报系统、GHS和EU CLP的实施、化妆品、洗涤剂和生物杀灭剂产品法规、RoHS和服务冲突矿物质和发展纳米材料的监管框架提供服务。公司在英国、意大利、美国和日本设有办事处和代表，。 该公司还与英国兰卡斯特大学在环境、信息和通信技术、管理学院和化学学院建立战略伙伴关系。
项目概况: 
【化学品产业】该项目针对化学品管理例如商品中潜在的危险化学品进行研究和测试。
合作形式: 
该公司希望通过催化项目与中国合作伙伴建立长期的战略联盟。该合作可以支持出口到中国的客户，以及有意进军国际市场的中国企业。
	Brades Farm Dairy www.bradesfarm.co.uk

Main Activity：
【Dairy Products/Environmental Management/Food Traceability 】Wholesale Retail Diary

Company Profile：
【Food】Brades Farm Dairy is a family owned business  in NW England, and specialises in producing high quality milk products from their dairy herd. They maintain a set of sustainable farming practices that meet the highest standards of environmental management and animal welfare and make their products fully traceable. Brades Farm has its own milk processing plant so they can handle all production processes on site to ensure that the strictest quality control procedures are followed at every stage.

Project Outline: 

【Energy Conservation & Environment Protection】Envrionment led consumer survey to support the development of innovative dairy products  for China. Single herd dairy products are also rising in popularity as consumers become more aware of food authenticity and environmental factors governing decisions to buy specific brands. Therefore, the project aims to examine the environmental impacts of food production and processing, food traceability and quality issues as well as the experience of customer surveys and qualitative research. The findings of the project will be applied to determine the direction of future development.

Partnership: 

The company is looking for Chinese partners to help deliver the environment-related research and support the manufacturing and distribution.

主营业务：
【乳制品/环境管理/食物可追溯】乳制品的批发和零售。
公司简介：
【食品】Brades Farm Dairy是一个家族企业，专门生产高品质的乳制品，其奶源来自其自有农场。完善的管理令其产品在环保、动物饲养环境以及可追溯性上达到极高的标准。该公司在农场配有加工处理工厂，让牛奶的加工处理得到严格的质量保证。
项目概况: 

【节能环保产业】该项目围绕消费者对环境的诉求针对中国市场开发新型乳制品。随着公众对食品安全及环境卫生的日益重视，放养奶牛乳产品越来越受到消费者的青睐。因此，本项目研究环境因素在食物的生产和处理、食物可追溯性以及质量的影响，包括消费者调查的定性研究。其成果将用于决定下一步发展的方向。
合作形式: 

寻求中方合作伙伴在环境导向的项目研发以及提供生产和分销的支持。


Energy-related(能源相关)
	BBOXX www.bboxx.co.uk

Main Activity：
【Off-grid Solar/Energy Storage System/Wireless Communication Systems 】Design, Manufacture and Distribution of off-grid solar products

Company Profile：
【Energy】BBOXX designs, manufactures, distributes and finances innovative plug & play solar systems to improve access to energy across Africa and the developing world. BBOXX is leading the solar revolution by offering an on-grid experience in an off-grid world powered by a unique financing model to sell solar systems to the mass market on a monthly payment plan. BBOXX leads and manages all aspects of its business operations -- engineered from its lab in London, manufactured in its factory in China, followed by distribution to partners in 14 countries and 30 local subsidiary sales shops in Kenya, Rwanda, Sierra Leone and Uganda.

Project Outline: 

【Energy Conservation & Environment Protection】To help develop and deliver a range of new energy storage systems (including the associated monitoring and control system). These could be deployed to a range of customers; from small household systems through to larger business units. The project will include the development and integration of wireless communication systems into the units and the associated software systems necessary to run and maintain these systems.

Partnership: 

To look for Chinese companies to help develop and deliver a range of new energy storage systems (including the associated control system).

主营业务：
【离网太阳能/能源存储系统/无线通讯系统】离网型太阳能产品的设计，生产和销售。
公司简介：
【能源】BBOXX在为发展中国家提供太阳能技术方面处于领先地位，其服务主要针对创新的即插即用型太阳能系统进行设计、制造、分销及融资。其产品在伦敦设计，在中国制造。到目前为止，该企业已经通过合作伙伴和分销商网络销售了40,000多个太阳能系统，其销售网络遍布非洲14个国家。
项目概况: 

【节能环保产业】面对高温、不持续的充电模式以及能量存储组件的成本相对较高等现实，该企业希望借助催化项目研发利用新兴技术的离网型储能应用系统。该系统整合无线通讯系统以及监测控制系统。这种系统将极大的降低成本，并能应用于规模生产。
合作形式: 

寻求中方企业在新型能源存储系统的研发和生产，特别是了解新能源应用并具备电子信息通讯背景的企业。


	Chemostrat www.chemostrat.com

Main Activity：
【Geological Services/Chemostratigraphy/Oil and Gas Exploration and Extraction/

Rock Magnetics/ Shale Resource Plays】Provision of geological services to the oil and gas sector

Company Profile：
【Energy】Chemostrat is the world leader in chemostratigraphy and provides high quality stratigraphic services to help oil and gas exploration and extraction around the globe. The company is now at the forefront of a new revolution by creating a multi-disciplinary service matrix that incorporates a range of traditional and state of the art analytical and interpretative techniques that can be tailored to tackle a wide range of geological challenges focusing on providing cost effective and workable solutions for their clients.

Project Outline: 

【New Energy Technology & Industry】The company has identified potential applications of rock magnetics data that would be applicable to the oil and gas sector, specifically to shale resource plays. Published work also suggests there are potential applications of magnetics data to shale diagenesis. However, their application to shale resource plays remains greatly underutilised, probably due to a lack of rock magnetic expertise in the oil and gas sector. This presents an opportunity to take a tool that is well understood by academia and develop a commercial service based around that tool.

Partnership: 

The aim is to work with universities, service companies, international oil and gas companies to collaborate on research and business development on oil and gas exploration and development. It also sees an opportunity to open an office in China.

主营业务：
【地质学解决方案/化学地层学/石油与天然气勘探和开采/岩石磁力学/页岩资源】为石油和天然气行业提供地质学解决方案。
公司简介：
【能源】CHEMOSTRAT是全球化学地层学的领导者， 一直致力于在世界范围内提供高质量的地层学解决方案。该公司擅于通过多学科跨领域的创新，融合古典与现代的分析和诠释技术，针对地质领域各种难题，为客户提供卓有成效的解决方案。
项目概况: 

【节能环保产业】该公司已确认岩石磁力学数据在石油和天然气领域的潜在商业应用，尤其是针对页岩资源的开发。通过研发合作，CHEMOSTRAT期望把该研究引向纵深，最终开发出适合中国市场的产品和服务。
合作形式: 

寻求大学、服务机构、国际公司在石油和天然气探测与开采的研发和商业合作。寻找机会在华设点办公。


ICT-related(信息技术与通讯技术相关)
	Demopad www.demopad.com
Main Activity：
【 Automation Control】Automation Hardware & Software

Company Profile：
【 ICT】DemoPad was established in 1999 and is now recognised throughout the world as one of the most highly qualified home automation control companies. Backed by their experience in system integration and their technical expertise as Microsoft Certified Solution Developers, their installers provide the very best services & integrated solutions.

Project Outline: 

【Electronic Information Industry】To support the development of the integrated automation control solution. This will lead to the development of KNX communication gateway and WiFi remote controllers.

Partnership: 

To identify and build relationships with several key Chinese partners and work with them to research, design and manufacture new and innovative products.Companies hungry for smart energy technology, for example, manufacturers of home automation products with strength in product design and manufacture but weakness in software technology would make ideal partners for total solution development.

主营业务：
【自动化控制 】软硬件整合的自动化控制。
公司简介：
【先进制造】DemoPad创建于1999年，致力于提供硬件整合以及软件解决方案，早期技术方案包括提供用户在他们的电子平板设备上展示其产品。目前，该公司以为客户提供高品质家居自动化控制方案而享誉全球。
项目概况: 

【电子信息产业】该项目支持整合自动化控制解决方案的研发。研发成果包括KNX通讯网关及无线遥控设备和技术。
合作形式: 

期望与数家中方合作伙伴在研发，设计和生产方面建立长期合作关系。有志于在智能能源技术方面一展所长，强于硬件设计和生产但弱于软件技术的中国公司是理想的互补性合作伙伴。


eBusiness www.ebusinessuk.com
Main Activity:
【Ecommerce/Online Retailer/Smart Devices for the Home/Smart Living/Wearable Technology】Ecommerce Solutions and Online Retailer

Company Profile:
【ICT】An ecommerce and online retailer of consumer electronics based in NW England. Our company has expertise in the areas of business strategy, marketing, customer services, design and distribution, and we have direct access to a range of sales channels in UK and Europe. It has its own brand for a range of great value smart devices and accessories. The company is actively working on expanding its product range to include a wider range of Tablet PCs, sound and vision, car devices, smart living, health and fitness and wearable technology. It currently sources almost all of its products from suppliers in the Guangdong province of China.

Project Outline:
【Electronic Information Industry】To support the development of smart devices for the home.  Products can range from home surveillance cameras to smart devices that can control your lighting or heating – all from anywhere in the world using your smartphone or tablet pc.
Partnership:
To seek collaborative partnerships with organisations which can provide technical R&D, product design and manufacturing expertise. In particular, we are seeking a dynamic and committed Chinese partner who will work closely with us to create a range of innovative, great value, high quality smart devices.
主营业务：
【电子商务/网络零售/智能家居设备/智慧生活/可穿戴技术】电子商务解决方案和网络零售
公司简介：
【信息及通讯技术】该公司提供电子商务解决方案和针对电子产品的网络零售服务。其团队拥有一支擅长商业决策，产品推广，客户服务，设计和分销的团队。其产品可通过英国及欧洲多种渠道销售。该公司在智能电子产品方面拥有自有品牌。目前该公司正积极开拓产品范围，销售平板电脑、影音产品、车载产品、智能产品、健康和健身类产品等。目前他们销售的绝大部分产品都在广东省采购。
项目概况: 
【电子信息产业】该项目致力于智能家居设备和技术的研发。其成果将可应用于智能设备（如智能手机）对家居监测，照明控制和供暖控制等。
合作形式: 
寻求中方合作伙伴在研发，产品设计和生产的合作。尤其欢迎有志于生产高品质智能设备中国企业。
Lanhai Careers Management Ltd www.lanhaicareers.com
Main Activity:
【E-learning tools / career management】UK-China Career development, e-learning tools and technology.
Company Profile:
【ICT and Education】Lanhai Career Management Ltd (LHCML) with its partner Abintegro is spearheading the development of high quality on-line career development and professional skills training resources for use in universties and businesses in China. Such services are currently used by careers services, professional bodies and other organisations providing career management services in several countries.
Project Outline:
【Electronic Information Industry】They aim to produce Abintegro's 'white-labellled' online career development and training platform for the China market. This include the development of the Chinese systems and interface, smart phone apps, and/or Chinese job information data mining and data management systems.
Partnership:
To seek the partnership with potential government administration offices of human resources, university student services, or commercial companies that understand the impact of career management and have some technical capability to support the development of such e-learning tools.

主营业务：
【远程教育工具/职业管理】英中职业发展，远程教育工具和技术
公司简介：
【信息及通讯技术与教育】蓝海职业规划咨询有限公司（LHCML）及其合作伙伴Abintegro是针对中国的大学和企业发展高质量的在线职业规划及专业技能培训资源的领头羊。其客户主要是职业服务、专业团体和其他在若干个国家提供职业生涯管理服务的机构。
项目概况: 
【电子信息产业】该项目致力于为Abintero的White-Labelled在线职业发展和培训平台开发适合中国市场的版本。包括开发中文系统及界面，智能手机APP，和（或）中文求职信息数据挖掘及数据管理系统。
合作形式: 
寻求中方合作伙伴共同支持远程教育工具的研发，期望与政府人力资源相关部门，大学学生就业指导部门，或了解职业管理及具备开发能力的公司合作。
Biotech-related(生物技术相关)
Novabiomatrix www.novabiomatrix.com
Main Activity:
【Pharmaceutical/ Nanobiotechnology/3D Cell】R&D in the biological services
Company Profile:
【Bio-medical】Novabiomatrix Ltd is a Lancaster University spinout company. As a research & development company it has access to state of the art research facilities and benefits from scientific collaboration with world class scientists and research centres. Currently Novabiomatrix Ltd is focused to further develop and promote its paradigm shifting invention that has extensive applications in pharmaceutical & nanobiotechnology research. The company invention(s) are strongly protected under international intellectual property rights. The company has successfully passed initial stages of simulating some of human organ(s) cells to study their response to new medicines/chemicals under conditions similar to human body. Novabiomatrix Ltd aims not to only minimize need for animal tests but provides accurate alternatives that significantly reduce costs, time and risk of developing new medicines.
Project Outline:
【Biological Technology Industry】Novabiomatrix Ltd has developed a 3D cell culture methodology that simulates human organ cells in its research labs which it aims to ultimately not only minimize the need for animal tests but accelerate effective research and development of novel applications in biotechnology. The project aims to develop technology that enables the growth of 3D cells in laboratory conditions that better mimic living organisms in order to provide better drug testing approaches and reduce animal testing.
Partnership:
To work with Chinese partners on some R&D work in the UK/China (high precision, medical grade, plastic injection moulding). It is keen to assess the China market and looking into the future establishment of R&D/office labs in China. It is also  looking into potential investors if suitable in China.

主营业务：
【制药/纳米生物技术/3D细胞  】生物技术解决方案的研发
公司简介：
【生物医药】.Novabiomatrix是兰卡斯特大学孵化企业，致力于生物技术的研发。该公司的发明专利得到国际专利法的严格保护。同事，该公司发明的一种模拟人体器官细胞的技术成功通过了初始阶段的测试。该公司希望通过生物技术的创新研发，减少动物测试，减少研发新药物的成本、时间和风险。
项目概况: 
【生物技术产业】该公司发明了一种3D细胞培养方法，以模拟人体器官的细胞，藉此减少动物测试，以及加速生物技术的研发。本项目将研发新技术，促使3D细胞在实验室环境的生长，模拟动物器官细胞，以减少动物试验，提供更佳的药物测试手段。
合作形式: 
寻找高精度、医疗等级的注塑生产的合作伙伴。在中国寻求建立研发实验室的机会。该公司亦希望为项目寻求投资者。
Advanced Manufacturing-related(先进制造相关)
	Croft Filters www.filters.co.uk
Main Activity：
【Filter Manufacturing/Additive Manufacturing/3D Printing】Manufacture of Bespoke Filter Media; Conventional & Metal 3D Printing.
Company Profile：
【Advanced Manufacturing】Croft Filters Ltd is a manufacturer of bespoke filter media using both conventional and metal 3D printing technologies. These filters can be made in any shape or size and manufactured in wire mesh, perforated plate and expanded metal. Croft has been trading for over 27 years and supplies filters to industry sectors across Europe including Chemical Oil, Gas, Pharmaceutical, Power Generation, Food and Beverage Manufacturers, Adhesives, Sealants, Waste Management, Aerospace and Hydraulics. 

Project Outline: 

【Advanced Manufacturing Technology & Industry】To develop new and innovative additive manufacturing techniques for unique filter shapes. Additive manufacturing is the term used to describe a number of technologies that build products in a layer-by-layer method in materials such as plastics, ceramics and metals. Sometimes referred to in the popular media as 3D printing, additive manufacturing allows increased geometric freedom and is particularly applicable to high-value, low-volume products, where the ability to customise is important. Additive manufacturing processes take three-dimensional (3D) computer aided design (CAD) data and directly print or grow parts in a variety of polymeric, metallic, organic and ceramic materials.

Partnership: 

The company is looking for a Chinese partners with whom it can establish a mutually beneficial research partnership.

主营业务：
【地过滤器生产/叠加制造技术/3D打印  】定制过滤器的生产；传统和金属3D打印  
公司简介：
【先进制造】Croft是领先的过滤器制造商，拥有超过27年设计和制造工业过滤器的经验。该企业为各种过滤器制造提供解决方案，包括篮式过滤、复式过滤器、真空过滤器、锥形过滤器、缸过滤器以及为过滤器屏幕穿孔板、编织丝网、扩大金属等提供解决方案。企业完善了迪克森环制造工艺，开发了特别适用于高速生产的机器，并即将推出基于叠加制造技术的过滤器。这将为我们的客户的一些显著的福利，比如过滤器尖端设计、高韧性和高效的生产速度。
项目概况: 

【先进制造技术及其产业】叠加制造技术，又称3D打印，是一种通过材料层层叠加生产产品的技术。本项目希望研发创新性叠加制造技术，以生产特殊形状的过滤器。
合作形式: 

寻求中方合作伙伴建立互惠互利的研发型合作关系。


Far-UK www.far-uk.com
Main Activity:
【Automotive Industry/Carbon Fibre Chassis】
Company Profile:
【Advanced Manufacturing】Far is an innovative company offering a revolutionary approach to the design and manufacture of lightweight structural composite components.

The employeess have a strong automotive back-ground and they are bringing that experience to both automotive customers as well as other industries where cost effective and light weight solutions are important. For example, in the full service, Far will design the key structural elements of carbon fibre vehicles, build and validate the prototypes for the client and then offer the on-going supply of structural elements or transfer the key technologies so that the customers can build their own vehicles. This may include the production of small runs of vehicles for road testing and publicity purposes as well as the design and laying out of factories for clients to initiate their own production. Far is also working with a range of non-automotive customers where the core skills the company possess can offer real added value to those customers.
Project Outline:
【Advanced Material Industry】To support the development of a new carbon fiber chassis design for a city car suitable for distributed manufacture in China. The design will feature an electric motor, battery and drive train from Chinese partners. The chassis could be used as the basis for local assemblers to build their own vehicle that would be both light and safe while being produced in a series of local factories across China.
Partnership:
To collaborate with a handful of key technology partners and component partners to work together to manufacture and provide vehicle kits to supply to a range of vehicle assemblers across China.

主营业务：
【汽车制造业/碳纤维底盘 】为汽车工业提供碳纤维的设计和生产
公司简介：
【先进制造】Far是一家以设计和生产轻量化结构复合材料部件为主的创新型公司。 其团队具有很强的汽车工业背景。Far为客户设计碳纤维汽车的关键部件，建立并验证模型，并为客户提供技术转移解决方案。Far亦为非汽车工业的客户提供有价值的服务。
项目概况: 
【新材料产业】该项目计划设计一款新的碳纤维底盘，该底盘轻巧、安全，可作为进一步生产和组装城市代步车的基础。其设计围绕电动马达、电池及传动轴承，零件均来自中国供应商。
合作形式: 
合作模式将会是联合数家技术伙伴和零部件供应商，为中国众多汽车制造商提供车套配件。
Isotopx www.isotopx.co.uk
Main Activity:
【Mass Spectrometers】Manufacture and Design of Mass spectrometers
Company Profile:
【Advanced Manufacturing】Isotopx is a British scientific instrument company specializing in the design and manufacture of thermal ionization mass spectrometers. Since opening our doors in March 2008 they have installed instruments in laboratories throughout the world. More than 95% of their business is outside the UK with the USA, India, China and Korea being key markets
Project Outline:
【Advanced Manufacturing Technology & Industry】To develop the applications of the Isotopx of noble gas mass spectrometers (NGMS), and  support the development of  new sample preparation and analytical methods for them
Partnership:
To collaborate with Chinese organisations on training scientists who might be employable at an Isotopx factory in China

主营业务：
【质谱仪 】质谱仪的生产和设计
公司简介：
【先进制造】该公司致力于热电离和稀有气体质谱仪的研发与生产。从2008年3月营运至今，由Isotopx提供仪器安装的实验室遍布全球。其业务95%来自英国以外的美国，印度，中国以及韩国。
项目概况: 
【先进制造技术及其产业】该项目致力于ISOTOPX稀有气体质谱仪的应用，并为此研发新的材料预备(sample preparation)和分析方法。
合作形式: 
寻求中方合作伙伴在光谱仪的研发。合作重点希望与中国大学合作，培训适合在中国本地工厂工作的毕业生，并扩张在中国的市场。
Nanoflex www.nanoflex.com
Main Activity:
【Electrodes/Field Deployable/Arsenic monitoring】Design, manufacture and supply of high performance electrode for the research and B2B markets
Company Profile:
【Advanced Manufacturing】NanoFlex designs and manufactures high performance electrodes suitable for use in a range of electroanalytical applications such as healthcare diagnostics and environmental monitoring.  We provide highly sensitive and reproducible electrode products tailored to the research and development market both directly and through our distributors. In addition, we provide electrode development services for companies looking for scalable, reproducible, high performance electrodes that are designed for manufacture.  NanoFlex is committed to a programme of development to meet the demanding electroanalytical challenges now and in the future.  NanoFlex is headquartered in the North West of England in the heart of one of the UK’s premier technology hubs, the Sci-Tech Daresbury Campus and has a sales office serving the Americas, in Pittsburgh, PA.
Project Outline:
【Energy Conservation & Environment Protection】The company have demonstrated the ability of the electrodes they manufacture to be able to detect trace elements of interest in water quality (Arsenic, Mercury etc). World-wide guidelines have been established with respect to safe limits for these elements in water sources. The project will involve assessing the Arsenic water quality monitoring market in China (both laboratory based and field-deployable). It also aims to adapt the field-deployable technology for the China market.   
Partnership:
The company is keen to collaborate with Chinese partners in understanding the size and scope of the Arsenic monitoring market (both laboratory based and field-deployable) in China and to assess the market opportunity for the sale of its existing general purpose laboratory electrode to address this opportunity. It is also keen to explore the size of the opportunity for customised field-deployable product to address this market.
主营业务：
【电极/现场部署/砷化物监测】为科研和B2B市场提供高性能电极的设计、生产和供给
公司简介：
【先进制造】Nanoflex设计和制造高性能电极以应用于一系列的电分析应用如医疗诊断和环境监测。我们直接或者通过经销商向科研市场提供和定制高度敏感和可重复的电极产品。此外，我们也向公司提供用于生产制造的大规模，可重复以及高性能的电极产品。Nanoflex总部位于英格兰西北部的的科技中心，在美国匹兹堡设有销售办事处，服务美洲市场。
项目概况: 
【节能环保产业】该公司生产的高性能电极已被证明可用于探测水质中的微量元素（如砷化物，汞化物）。该项目将对中国砷化物水质监测市场的规模和范围进行评估，并探索针对中国市场环境的现场部署的本地化解决方案。
合作形式: 
寻求中方合作伙伴了解中国砷监测市场的规模和范围（包括实验室研究和现场部署），并评估其现有的通用实验室电极来评估销售市场机遇。公司也热衷于探索定制针对市场的现场部署的产品。

